
Fortsatt arbete med försäkringarna i
Bollsta

Arbetet med att lösa
försäkringsfrågorna och
andra problem till följd av
att Folkets Hus i
ångermanländska Bollsta
brann ned pa långfredagen
fortsätter oförtrutet, skriver
FH-föreningens ordförande
LarsÅke Frykholm bl i den
här krönikan. Där
presenterar han också
nöjes och kulturutbudet i
Kramfors kommun med
flera orter.
Tidigare krönikor av Lars-
Åke Frykholm om branden i
Bollsta Hus har varit införd
i tidningen Folkets Hus nr
5, 6 och 7 för 1987.

Det har varit en dålig
sommar för möss och
människor och
jordbruksöverskotten rinner
undan allteftersom regnet
stiger på åkrarna. Det är
egentligen nödår av 1868 års
stvrka om vi varit en nation
av"de gröna"

Trots dålig sommar roddes
årets stora turistsatsning i
Kramfors i hamn
Befälhavaren på Ådalen III på
Ångermanälven har
omhändertagit 300 personer i
snitt varje resa och sprängde
budgetenå rätt sätt. Ta med
er Ladv Hamiltton nästa
sommar till en båttur och en

utanför Folkets Hus och
Park-rörelsen. I Bollsta gick
vi in i festkommittén och
styrde över de tunga
aktiviteterna in i Folkets 3
Hus. och det är en
framkomlig väg

På pop- och
rockshowsidan i
Angermanland är det endast
å Erik i Kornsjöstrand som
Iyckats köra kontinuerliga
program med uppåt 2 000
varje gång. Anttjärns
idrottsförening gjorde tappra
försök med Style, Lena
Philipson och Sound of
Music. Kassören gråter visst
fortfarande.

 Det var lättare men
jobbigare förut. Jag minns
när Inger och jag åt en pizza
i Åre sommaren 81. Vid
borden satt ungdomarna och
sjöng"Vill ha dig".

 Från pizzerian ringde jag
FTS och undrade vad det
var för låt. Jodå. det var en
lovande grupp som hette
Freestyle.

Jag bokade gruppen för
september, eftersom jag
bedömde att den kunde
mogna under tiden.
September anlände och
tusentals Iyckliga händer
applåderade ivrigt åt
Freestyle.

Däremot gjorde Gyllene

och deras skivor fick ett
våldsamt köpmotstånd i
Kramfors. Efter den rivningen
har mitt intresse att engagera
Per Gessle och de andra
medlemmarna i Gyllene Tider
varit väldigt begränsat.

Veckan därpå fick jag ett
anbud på oskadade
biografstolar. Dan Johansson
på Parkaden i Härnösand.

Vi avböjde anbudet och
hänvisade till första sidorna
som dominerat våra tidningar
i flera dagar med trasiga
biofåtöijer. Här slutar
memoarerna och nu börjar en
annan tvp av skadereglering.

 28 augusti träffar vi Karl
Erik Nordlander fran
Folksams stockholmskontor
och förhandlar om
avbrottsersättningen. Karl
Erik är en lugn karl. Helt
omärkt av storstadens heta
puls vid trafiksignalerna.
Folkets Hus laget var tillfälligt
forstärkt med kommunens
jurist och nya
bollstainvånaren Lars
Edström. Efter några timmar
blev v i överens om att

 a)avbrottsforsäkringar tacker
max ett år framat och
beräknas på siffrorna ett ar
bakat.

b)avbrottsförsäkringen ger
först ett förskott och därefter
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Hur har branschen klarat
sommaren i Ångermanland?
På"hålla om danserna har de
stora arrangörsdrakarna fått
släppa publik till pigga.
uppkäftiga nykomlingar men
totalt är nog dansbiljetternas
antal oförändrat.

På kultursidan är det formliga
orgier i utbudet. Start med
Junsele musikvecka och
avslutning med ABF-FHR:s
Iyrikvecka i Sollfteåa.
Däremellan så kör varenda
förening, by, hembygdsgård
och kafé med självaktning ett
eller flera program under
sommaren.

När vi ordnade
Bollstakarnevalen fick vi vänta
till sista lördagen i augusti. Vi
upptäckte att alla veckodagar
var upptagna fr o m
skolslutningen.

Det är synd att 95 procent av
alla dessa sommaraktiviteter
ligger
 

 

 

 

Tider med Per Gessle ingen
succé 14 dagar tidigare, när
de ansåg sig för stora för vår
scen och krävde i stället vår
teaterscen med 350 fasta
stolar i salongen. Stolarna
skulle rivas ut i oktober på
grund av upprustningen i
Folkets Hus. Utanför stod en
tusenhövdad publik med
förköpsbiljetter i näven och
tryckte på.

Vad skulle vi göra? Gyllene
tider ändrade inte på sig,
och de stora växthusen intill
Folkets Hus såg mer och
mer lättkrossade ut.

Vi lånade spett hos
grannarna och lät publiken
riva ut bänkarna sedan de
visat förköpsbiljetterna.

På en timme rev vi ut
bänkarna och sparade 7 000
kronor enligt budget för
rivningen. Gyllene tider
tyckte att vi var justa som
ställde upp på dem

Däremot tyckte de att
publiken var väldigt kylig 

en slutavräkning när
bokslutet kantas in.

 c)avbrottsforsäkringen
beräknas på
resultatförsämring eller
resultatförbättring och inte pa
svart eller rött boksiut.
Justeringar måste göras med
hänsyn till höjda entréer m
m.

 d) Vi fick en summa att
reklamera för ökad uthyrning
på den lilla del som är kvar av
Folkets Hus.

 Över huvud taget är vi
mvcket nöjda med Bosse
Larsson från FHR och
Folksams Per-Olov Näsström.
Lars Sjödin, Karl Erik
Nordlander och Erik Sundin.
Vi har ännu inte börjat med
lösöret och skador i
jordvåningen.

Tillbaka till dagbokens
innehållsförteckning 

LARS-ÅKE FRYKHOLM
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